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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lesz mindenki számára egyenlően elérhető a 
teljeskörű egészségügyi ellátás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Országszerte,  így  a  Tápióvidéken  is  óriási  a  probléma az  egészségügyi  ellátásban.  Egyre  több
szakorvos hiányzik, a települések jelentős részén nincs esti, éjszakai, hétvégi ügyelet, a közlekedési
nehézségek miatt nehéz eljutni a szakrendelésekre, a kórházba, mindez hátráltatja a diagnózisok
felállítását, az ellátások időbeni megkezdését. A betöltetlen háziorvosi körzetek száma drasztikusan
nő, például Pest 9-es számú választókörzetében 13.646 ember számára csak helyettesítéssel van
megoldva  az  ellátás,  az  intézkedések  ezekkel  a  folyamatokkal  nem  tartanak  lépést,  az  ellátás
színvonala hullámzó.

2021-ben a humánegészségügyet 7 ezer fős teljes foglalkoztatotti létszámcsökkenés jellemezte. Így
Nagykátán például a helyi tüdőszűrés megszűnt, a betegeket Monorra irányítják.

Ezek a tendenciák, a rendszer nem hatékony működése eredményezte a Fidesz érára egyre inkább
jellemző magánegészségügy térnyerését.  Tehát,  ha  valaki  meg akar  gyógyulni,  akkor  mélyen a
zsebébe kell nyúlnia. Nem hálapénzért, hanem annál sokkal magasabb összegekért, például 3 millió
forint egy csípőprotézisért, vagy 1 millió forint egy szürkehályog műtétért.

 

Miniszter úr!  Hogyan tervezik megoldani az egészségügyben egyre nagyobb fennakadást okozó
szakemberhiányt, hogyan csökkentik a várólistákat?

 



 
Hogyan tervezik összehangolni a  megyei,  városi kórházak és járóbetegszakellátások működését,
hogy mindenki a legközelebbi ellátóhelyen a legmagasabb ellátást  kapja,  a lehető leghamarabbi
határidővel,  hogy  ne  kelljen  saját  pénzből  borsos  összegeket  fizetni  az  egészségükért  az
embereknek?

Várom érdemi válaszát.

Budapest, 2022.03.08.
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